
 

 

 

Folketingets Finansudvalg har den 3. december 2018 stillet følgende spørgsmål nr. 7 

(Alm. del L 1) til sundhedsministeren, som blev besvaret 17. december 2018 og her-

med supplerende besvares.   

 

Spørgsmål nr. 7:  

”Vil ministeren redegøre for, hvor meget sundhedsområdet er blevet løftet siden val-

get i 2015, incl. det løft som følger af finanslovsaftalen for 2019?” 

 

Svar: 

Der kan supplerende til besvarelse af 17. december 2018 henvises til finansministe-

rens besvarelse af FIU alm. del spm. 150. 

 

 

Med venlig hilsen 
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